
Aan B&W, de raadsleden, alsmede de fracties 

 

Donderdag 17 oktober a.s.  komt het te bouwen nieuwe zwembad in de kern Wervershoof ter 
sprake. 

De dorpsraad Wervershoof en de commissie Kernvisie 2019-2030 hebben kennis genomen 

van de stukken. 

Wij spreken ons uit voor een 3 baden bad, gezien de geringe hogere lasten door een lagere 

rente en de te verkrijgen subsidie's.  

 

In de Kernvisie Wervershoof 2019-2030 spreken de inwoners van Wervershoof zich uit voor 

een verplaatsing van alle sport naar sportcentrum de Westrand. Als wij dit in de komende 10 

jaar kunnen realiseren, zal er een grote stap op het gebied van synergie en duurzaamheid 

gemaakt kunnen worden. 

Wij vinden het daarom jammer, dat de raad alleen over een zwembad praat en hier geen 
nieuwe sporthal bij betrekt. 

Er zijn vele voorbeelden van de bouw van een sporthal en zwembad samen. 

Ondanks het feit, dat wij de voortgang van het nieuwe zwembad niet willen frustreren, 

verzoeken wij U om met ons in gesprek te gaan. 

Wij zullen in aanloop van een gesprek informatie inwinnen bij andere gemeenten over kosten 

en exploitatie van gecombineerde zwembaden/sporthal. 

Wij verzoeken U deze notitie op donderdag 17 oktober mee te nemen in Uw beraadslagingen  

Met vriendelijke groeten, 

namens de Dorpsraad Wervershoof en de commissie Kernvisie 

 
Bram Visser 

 


